

## **Protokoll fört vid möte med arbetsmarknadsnämndens råd för funktionshinderfrågor**

### **Tidpunkt**

Onsdagen den 11 juni, kl. 15:30-17:30

### **Plats**

Arbetsmarknadsförvaltningen, Palmfeltsvägen 5

### **Närvarande från rådet för funktionshinderfrågor**

Bengt Lyngbäck, *FUB Stockholm- För barn, unga och vuxna med utvecklingsstörning*

Doaa Zatar, *SRF Synskadades Riksförbund Stockholms stad*

Andreas Nyhlén, *Autism Stockholms Län*

Sven Zachari, *SRF Synskadades Riksförbund Stockholms stad*

Ann-Cristin Broberg, *Neuroförbundet Stockholm*

### **Närvarande från arbetsmarknadsförvaltningen**

Sandra Degsell, *enhetschef inom VO Kompetensförsörjning och Utveckling, Vux*

Jenny Häggmark Lindmark, *VO-chef FoP, Jobbtorg*

Karina Uddén, *förvaltningschef*

Hanna Holmäng, *sekreterare*

### **Övriga närvarande**

Arvid Vikman Rindevall, *ordförande arbetsmarknadsnämnden (S)*

### **Förhinder**

Ahmed Cherif, *FHDBF – Föreningen för Hörselskadade och Döva Barn med familjer*

Anna Palmborg, *DHR- Delaktighet, Handlingskraft och Rörelsefrihet*

### **Justerings**

Justerat den 13 juni 2025

Bengt Lyngbäck  
Ordförande

Doaa Zatar  
Justerare

## **§1. Mötets öppnande och fastställande av dagordning**

Ordförande Bengt Lyngbäck öppnade mötet och dagordningen fastställdes.

## **§2. Dialog med arbetsmarknadsnämndens ordförande**

*Följande dokument hade sänts ut inför mötet: Underlag inför dialog med arbetsmarknadsnämndens ordförande*

Rådet samtalar med Arvid Vikman Rindevall, ordförande för arbetsmarknadsnämnden (S).

I dialogen lyfter rådet särskilt behovet av tydligare mål och indikatorer för nämndens arbete, samt frågor om implementeringen av delaktighetsprogrammet, utvecklingen av sysselsättning och förvaltningens roll som arbetsgivare. Ordföranden bekräftar vikten av dessa områden och framhåller att arbetsdifferentiering kommer att bli ett tydligare uppdrag från och med 2026.

Rådet uttrycker uppskattning för det underlag med återkoppling på rådets fokusområden som förvaltningen tagit fram. Det ses som ett bra första steg och en grund för ett fördjupat samarbete framåt.

## **§3. Val av justerare samt justeringsdag**

Doaa Zatarra valdes till justerare.  
Protokollet justeras den 13 juni.

## **§4. Återkoppling av föregående mötesprotokoll**

Föregående protokoll lades till handlingarna.

## **§5. Genomgång av Tertialrapport 1, 2025**

Förvaltningschefen lyfte några särskilt relevanta punkter för rådet.  
Presentationen sänds ut efter mötet.

## **§6. Inspel och synpunkter till förvaltningen**

*Följande dokument hade sänts ut inför mötet: Uppföljning från förvaltningen om utvecklingen 2025 kopplat till rådets fokusområden*

Rådet uppskattar det skriftliga underlaget och ser det som ett viktigt steg för fortsatt samverkan.

Det lyfts att branschorganisationer bör involveras i hur deras utbildningar kan göras tillgängliga för personer med funktionsnedsättning, samt att målgruppen bör uppmärksammas i

diskussioner om vägar till arbete. Förvaltningen tar med sig synpunkterna till kommande samråd.

Projektet *Novum* diskuteras kort. Det avslutas i december 2025, men metoder och resultat kan komma att användas i andra sammanhang.

## **§7. Återkoppling till rådet**

Följande dokument hade sänts ut inför mötet: *Delrapportering av Funktionshinderrådets fokusområden*

Rådet uppskattar underlaget och ser det som ett viktigt steg för fortsatt samverkan. Det är värdefullt att få materialet i förväg för att kunna följa arbetet och ge inspel. Rådet ser särskilt fram emot fortsatt arbete med att implementera indikatorer i ILS:en.

## **§8. Tillgänglighet**

Det framförs ett önskemål om att förvaltningen säkerställer att de dokument som publiceras externt är tillgängliga för alla användare. Som exempel nämns att tillgängligheten av arbetsmarknadsnämndens handlingar behöver förbättras för synskadade. Det framförs även ett önskemål om att handlingarna inför rådets möten ska skickas hem för den eller de som inte vill eller kan ta del av handlingarna digitalt. Vidare får presentationerna på rådets möten gärna skickas ut i förväg i den mån det är möjligt.

## **§9. Ärenden från nämndens sammanträde den 17 juni**

Diskussion angående nämndens beslutsunderlag. Frågor kopplade till de publicerade ärendena besvaras under mötet.

## **§10. Övriga frågor**

- Utifrån dialogen under §2 önskar Rådet bjuda in ordförande Arvid Vikman Rindevall till rådets möte den 15 oktober.
- Rådet önskar ta del av ett uppdaterat årshjul. Detta kommer att skickas ut inför mötet i augusti.
- Nästa möte äger rum den 27 augusti på FoP. Sandra Degsell efterfrågar synpunkter och frågor inför mötet. Rådet önskar att mötet bland annat fokuserar på utvecklingen av sysselsättningen på Järva kopplat till budgetuppdraget, samt på Jobbtorgs arbete med personer med funktionsnedsättning ur ett bredare perspektiv.

---

Ordförande tackar avslutningsvis alla deltagare för ett bra möte, hälsar alla trevlig sommar och förklarar mötet avslutat.

## **Digitala signaturer**

Detta dokument har signerats digitalt av följande personer

<b>Namn</b>	<b>Datum</b>
Khalil Doaa,Zatara	2025-06-13
Bengt Olof,Lyngbäck	2025-06-13